
PROTOKÓŁ NR 20/2015 

Z OBRAD XX SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 25 LISTOPADA 2015 ROKU 

 

 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączoną lista obecności  

- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności 

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk  

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w WPF na lata 2015-2022 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu współpracy gminy 

Sochaczew z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego , o których mowa w art. 3 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX / 77/2015 Rady Gminy 

Sochaczew z dnia 28 października 2015 r. w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości na terenie gminy Sochaczew  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wzorów formularzy, informacji i deklaracji podatkowych 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem i ochroną dróg, dla 

których zarządcą jest Wójt Gminy Sochaczew 

9. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Gminy Sochaczew 

10. Sprawy różne  

11. Zakończenie obrad XX Sesji Rady Gminy Sochaczew  

  

AD. 1 

Obrady XX Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński 

W obradach wzięło udział 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować 

i podejmować uchwały 

 

AD. 2 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad XX Sesji Rady Gminy, który przyjęto 

jednogłośnie 

Przed rozpoczęciem obrad Przewodniczący Rady Gminy i Pan Wójt powitali przybyłych na 

sesję sportowców, którzy otrzymali stypendia sportowe, pogratulowali im osiągnięć 

sportowych i życzyli dalszych sukcesów. 
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AD. 3 

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w WPF i wyjaśniła , ze zmiany podyktowane są zmianami w wielkości 

zaciągniętego kredytu ( zwiększeniem do kwoty 1,4 mln. złotych )  

 

- w głosowaniu wzięło udział 12 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych 

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XX/81/2015 w sprawie 

wprowadzenia zmian w WPF na lata 2015-2022 

 

 

AD. 4 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały radni przystąpili do głosowania  

 

- w głosowaniu wzięło udział 12 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XX/82/2015 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

 

 

AD. 5 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poinformował, że każdy z radnych 

otrzymał projekt uchwały wraz z programem współpracy z organizacjami pożytku 

publicznego i w związku z tym nie ma potrzeby czytania programu i zaproponował 

rozpoczęcie dyskusji na temat programu  

O udzielenie głosu poprosiła Pani Wódka Jadwiga  

Pani Wódka stwierdziła, że na ten program zarezerwowane jest 145 tys. zł. w rozbiciu : 135 

tys. zł. na sport. 5 tys. na orkiestrę i 5 tys. na Altzhalmera. Jest to duża kwota, ale jeśli 

weźmie się pod uwagę, że jest to na sport, to nie jest dużo, ale rozumie , że więcej w budżecie 

nie da się przeznaczyć . 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w środkach na sport zarezerwowane jest 

5 tys. na Aerobik, więc zaprasza wszystkich chętnych do ćwiczeń . 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Hanna Zielińska  

  

- w głosowaniu wzięło udział 12 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych  
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WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XX/83/2015 w sprawie 

przyjęcia Rocznego Programu współpracy  Gminy Sochaczew  z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego o których mowa w art. 3 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok  

 

 

AD.6 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej stawek podatku od nieruchomości 

przedstawiła Pani Anna Buczyńska 

 

- w głosowaniu wzięło udział 12 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XX/84/2015 w sprawie zmiany  

uchwały dotyczącej  określenia stawek podatku  od nieruchomości na terenie gminy 

Sochaczew 

 

AD. 7 

 

Projekt uchwały w sprawie wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych  

przedstawiła Pani Anna Buczyńska  

 

- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 12 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych  

 

WNIOSEK 

 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XX/85 /2015 w sprawie 

wzorów formularzy  informacji i deklaracji podatkowych  

 

AD. 8 

 

Projekt uchwały  w sprawie opłat za zajęcie pasa drogowego  na cele niezwiązane z budową, 

przebudową , remontem i ochroną dróg przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

 

Po zapoznaniu się z uchwała o udzielenie głosu poprosiła Pani Agnieszka Offerczak - Ciura  

i wyjaśniła , że stawka opłaty za zajęcie pasa drogowego  pod sieć telekomunikacyjną 

wynosiła wcześnie 40 zł/1 m
2
  a obecnie po zmianie będzie wynosić 5  zł, za 1 m

2
 . Jest to  

z korzyścią dla firm telekomunikacyjnych , aby rozwijały sieć informatyczną, ale przede 

wszystkim dla  mieszkańców, aby mieli dostęp do szybkiego internetu. 

 

- w głosowaniu wzięło udział 12 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych 
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WNIOSEK 

 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XX/86/2015 w sprawie 

ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na cele niezwiązane z budową, 

przebudową, remontem i ochroną dróg, dla których zarządcą jest Wójt Gminy 

Sochaczew 

 

AD. 9 

 

Protokół  z XIX Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie 

 

AD. 10  

 

W sprawach różnych głos zabrali : 

 

Pani Offerczak -Ciura Agnieszka zapytała co z wnioskiem mieszkańców Rozlazłowa , części 

Kątów i Bronisławów w sprawie zmiany przeznaczenia terenów zielonych na tereny 

zabudowy mieszkaniowej    

 

Pani sołtys z Kaźmierowa poprosiła, aby zwrócić się do zakładu energetycznego, aby 

przekazywali informację o wyłączeniach prądu sołtysowi wsi , bo wielu mieszkańców nie wie 

o wyłączeniach planowanych, a zakład odpowiada, że zamieszcza takie informacje na swoich 

stronach internetowych, ale nie wszyscy maja internet lub nie zawsze sprawdzają. 

 

Pani Malik Agnieszka zgłosiła , że nieszkańcy Kątów i Bronisławów skarżą się na 

zaśmiecanie terenu przy budowanej drodze , bo pracownicy wyrzucają tam różne opakowania  

 

Pani Wódka Jadwiga stwierdziła, że myślała, że wprowadzenie ustawy śmieciowej 

spowoduje, że lasy będą czyste i w pierwszym roku tak nawet było, ale teraz lasy są 

ponownie zaśmiecane . Przy drodze leśnej, którą ludzie idą do kościoła leżą góry śmieci  

 

Pani Anttuszewicz Irena poprosiła, aby powiat zajął się drogą powiatowa od szkoły  

w Wymysłowie, bo na rosnących przy drodze topolach jest jemioła, która powoduje 

osłabienie drzew, które w czasie silnych wiatrów łamią się. 

 

Pani Górecka Hanna zapytała jak to jest ze zbiórką śmieci wielkogabarytowych , bo kontener 

na wsi zapełniła firma. Pani sołtys poprosiła o udzielenie pomocy geodetom, aby wyznaczyć 

teren cmentarza, a następnie o oczyszczenie cmentarza . 

 

Pan Zieliński Sławomir poprosił o naprawę chodnika w Żukowie, bo są dziury,  jest nierówny 

i źle jest chodzić. 

 

Pan Nagłowska Ryta poprosiła o naprawę drogi w Czerwonce - Parcel 

 

Odpowiedzi na zadane pytania udzielił Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Plan zagospodarowania przestrzennego dla wsi Rozlazłów jest realizowany, prośby 

mieszkańców będą uwzględniane, ale bardzo trudno jest uzgodnić takie zmiany, bo nikt na 

swoim terenie nie chce mieć drogi, rowu, czy terenu zielonego 
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Wyłączenia prądu nie są uzgadniane z gminą , a informacje o wyłączeniach prądu podawane 

są w internecie , prasie i radio , bo w inny sposób trudno jest zawiadomić mieszkańców  

- Inwestycja " Budowa drogi Adamowa Góra - Bronisławy - Kąty - Janów " dobiega końca, 

jest to duża inwestycja , na której jednocześnie pracowało wiele osób, były dni , że pracowało 

tam jednocześnie około 200 osób .Firma PRIMA korzystała z wynajmowanych 

przewoźników . Prawdopodobnie prace na tej drodze zostaną zakończone w tym tygodniu. 

Droga jest zrobiona o podwyższonym standardzie. 

- Odnośnie śmieci , to samorządy kierują wnioski do sejmu , że ustawa śmieciowa nie spełniła 

oczekiwań , bo daje duże koszty dla gmin ale także dla mieszkańców , na przetargi w sprawie 

odbioru śmieci zgłasza się jedna firma, najwyżej dwie. ta ustawa się nie sprawdzi musi być 

zmieniona , aby była większa konkurencyjność. Ta obowiązująca ustawa była przygotowana 

dla lobby śmieciowego 

- odnośnie wycinania drzew , to jest problem, bo nowych drzew sadzi się mało, a starych nie 

da się wycinać , a one są słabe i przewracają się. 

- firmy powinny mieć podpisane umowy z firmą odbierającą śmieci  

- odnośnie cmentarza w Lubiejewie , to zrobimy podobnie jak w Orłach - Cesin , ale chyba na 

wiosnę , bo teraz niedługo może spaść śnieg  i w tym roku nie uda się tego zrobić . 

- odnośnie chodników przy drogach powiatowych , to zarówno o drogi jak i o chodniki musi 

dbać powiat  

- droga na Czerwonce - Parcel zostanie naprawiona  

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodę na odnowienie cmentarza musi 

wydać Wojewoda , wyznaczeniem terenu cmentarza zajmuje się Pan Grabarek, bo jest on 

osobiście zainteresowany odbudową cmentarzy, to jest jego "Konik". Odnośnie 

zawiadamiania mieszkańców o wyłączeniach prądu , to powinno być tak zrobione jak  

w mieście, gdzie informacja taka jest umieszczana na każdym słupie .Pan Przewodniczący 

Rady Gminy zaproponował przeczytanie wywiadu z Przewodniczącym Rady Powiatu , który 

zamieszczony jest w Expresie Sochaczewskim. 

 

Pan Krakowiak poprosił Pana Krupę o zorganizowanie spotkania ze Stowarzyszeniem ze 

Żdżarowa  w sprawie sali dla mieszkańców Żdżarowa 

 

AD. 11 

 

Obrady XX Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 11
50

 

 

 

     Protokółowała                                                                                  Przewodniczący 

                                                                                                       Rady Gminy Sochaczew 

Wiesława Dałkiewicz  

                                                                                                           Czesław Ćwikliński  


